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Ombudsmøte 2017 
 
STED: Sarpsborg skytterlags klubbhus 
TID: Tirsdag 5. desember 2017 kl. 18:30 
 
Tilstede fra styret: 

Sten Morgan Stang, Øyvind Ødegård, Tom Sigurd Akre, Oddvar Andersen, Line 
Paulsen og Kåre Oskar Larsen. 

 
Gjester: Gamst obl. Sjef HV-01 
  
Ombudsmenn: 
 
Aremark:  
 
Buer / Kornsjø:  
 
Borge:  
 
Degernes:  
 
Eidsberg:  
 
Fredrikstad:  
 
Halden:  
  
Ise:  
 
Rakkestad:  
 
Rygge:  
 
Rødenes:  
 
Råde:  
 
Sarpsborg:  
 
 
Skjeberg:  
 
Torsnes:  
 
Øymark:  
 
xx ombudsmenn, xx stemmeberettiget. 
xx skytterlag var representert. 
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1. Konstituering 
 Oddvar Andersen refererte innkallingen. 
  
 Saksliste ble referert. 
 
 Møteleder: ?? ble valgt til dirigent. 
 ?? og ??? ble valgt til å underskrive protokollen. 
 
2. Årsberetninger 
 

a) Styrets beretning 
b) Ungdomsutvalgets beretning 

  
 Forslag til vedtak:  
 Ombudsmøte vedtar de fremlagte årsberetningene for 2017. 
  
3. Regnskap 
 

Forslag til vedtak: 
Det fremlagte regnskap vedtas som Østfold Skyttersamlag’s regnskap for 2017. 

 
4. Budsjettforslag for 2018. 
 

Forslag til vedtak: 
Det fremlagte budsjettforslag vedtas som Østfold Skyttersamlag’s og styrets 
retningslinjer for 2018. 

 
5. Informasjon. 
 

a) Informasjonsstrategi 
- Info HV-01 
- Vedtatt informasjon 

b) Aktivitet 
Terminliste 

 
6.  Innkommende forslag. 

 
a) Forslag fra Eidsberg om lagskyting og finale til slutt på samlagsstevne 15 meter. 
b) Forslag fra Fredrikstad om finaleskyting for kl. 1. 
c) Forslag fra styret om at J kan pendle fra klasse J til kl. 4/5, og ER til J fra stevne til 

stevne.  
d) Justeringer av statutter for samlagsstevner i henhold til klasser. 
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a) Forslag fra Eidsberg om finale til slutt på samlagsstevne15 M. 

 
Eidsberg skytterlag ønsker å fremme følgende forslag til ombudsmøtet for Østfold: 
  
1. Det innføres mesterskap med omgang til slutt for 15 m., innledende skytes 

utendørsprogrammet, alternativt at det gamle programmet benyttes og det legges 
til omgang, samlagsmestere kåres etter 35 skudd.    

 
2. Det innføres lagskyting på samlag stevnet 15 m lik stevnet på bane. 
 
Begrunnelse: 
Ser vi på nabosamlaget Follo så har de både omgang og lagskyting, og vi antar at dette 
forklarer deler av den store forskjellen i deltakerantallet mellom samlagene. Follo 
hadde ved siste samlagsstevne på 15 m 158 skyttere, Østfold 84. 
  
Vi mener at Østfold Skyttersamlag bør gjøre mer for å øke interessen for dette 
mesterskapet, og at endringene nevnt i vårt forslag vil bidra til dette. 
 

Drøftelse: 
Ad. 1: 
Styret støtter forslaget, vi mener at det gir økt status til stevnet. Styret mener det 
kan være et prøveprosjekt over to år, for deretter og evaluere stevnet med tanke på 
tidsforbruk og gjennomføring. 
 
Ad.2: 
Styret er positive til lagskyting på 15 meter. Vi har lagskyting i R/J klassene, der er 
det bestemannslag. Styret anbefaler å vente med lagskyting til evalueringen og 
erfaringer er gjort med hensyn til tidsforbruk. 
 
Finale program skytes med to serier, Kne og stå for de som skyter klasseprogram, 
kne og ligg for kl. V55,2, og J. Liggende for andre. Samlagsmester kåres i Kl. 3 -5 
etter 35 skudd. De beste i hver klasse skyter finale for å kåre klassevinner. 
 

Styrets forslag til vedtak: 
 

Styret foreslår at ombudsmøtet vedtar forslaget med finale og avventer lagskytingen til 
etter evalueringen. Statutter for samlagsstevne 15 M. endres i henhold til vedtak.  
 
Vedtak: 
 
 
 

 
 

b) Forslag fra Fredrikstad skytterlag om finale for kl. 1 skyttere. 
 

 Fredrikstad Skytterlag har forslag som følger: 
Klasse 1 skyter tellende mesterskapsomgang (omgang) ved stevner hvor omgang 
inngår i skyteprogrammet. 
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Begrunnelse:  
Ettersom klassen NV er etablert kan ikke Klasse 1 anses som en rekrutteringsklasse 
som før. For klasse 1 skyttere gir dette sannsynligvis både en økt interesse for 
skyting/trening og for stevnedeltagelser. 
FSL kan ikke se noe negativt ved at Klasse 1 skyter tellende mesterskapsomgang. 
 
 

Styrets drøftelse: 
Styret har drøftet saken og gir full tilslutning til forslaget. 

 
 

Styrets forslag til vedtak: 
 
Styret innstiller til ombudsmøtet å vedta forslaget som sendes til styret i DFS som 
skyttertingsak 2018. 
 
Vedtak: 
 
 
 

c)  Forslag fra styret om at J kan pendle fra klasse J til kl. 4, og ER til J fra stevne til stevne. 
 

Styret foreslår at skyttere i klasse Junior valgfritt fra stevne til stevne kan delta i klasse 
EJ eller 4. I tillegg foreslås det at klasse Eldre rekrutt valgfritt fra stevne til stevne kan 
delta i klasse Junior. 
 

 Begrunnelse: 
 
Med innføringen av klasse Eldre Junior, ble det bestemt at Eldre Junior kan valgfritt 
skyte i kl. 4 fra stevne til stevne, dette medførte en endring for klasse Junior, som da 
kun får lov å skyte i Eldre Junior eller Junior valgfritt fra stevne til stevne.  
Dette medførte en begrensning i valgfriheten for klasse Junior - de får ikke lenger lov 
til å forsøke seg på 200m i klasse 4.  
Mange ungdommer starter i dag å skyte tidlig. De skyter liggende i inntil 4 år i klasse 
Rekrutt og deretter skal de ligge seg gjennom 2 år i klasse Eldre Rekrutt uten særlig 
kontinuitet i utvikling for de som måtte ønske dette. 
 
Hensikten med forslaget er at de juniorene som har lyst til å forsøke seg på 200m må 
få lov til å forsøke seg. På den måten kan vi beholde juniorene våre i juniorklassen, 
fremfor å kreve at de går opp i EJ for tidlig. Det er viktig for lagskytinger i mange lag 
og samlag, og mer fair for at de som følger klassen/ alder slipper å møte en 3 års EJ. 
Når det gjelder ER, kan vi kanskje beholde en skytter som vil søke utfordringer andre 
steder. Etter så mange år som liggende skytter, må de få lov å utfordre seg med å skyte 
i Juniorklassen i ny og ne. 
 
 

Styrets forslag til vedtak: 
 
Styret innstiller til ombudsmøtet å vedta at forslaget sendes skytterstyret som 
skyttertingsak i 2018. 
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Vedtak: 
 
 
 
 

d) Forslag fra styret om endring av statutter for Samlagets stevner 
 
Styret foreslår å endre statutter for Samlagets stevner på bane, felt og 15 M. slik at de 
blir mer tilpasset dagens virkelighet. Klausulen om å slå sammen V65 og V73 til en 
medaljeklasse dersom det er færre enn 3 skyttere fjernes. 
 

 Begrunnelse: 
Det er langt fler veteraner i dag enn det var tidligere. 
 

Styrets forslag til vedtak: 
 
Styret innstiller til ombudsmøtet å vedta endringen i statuttene. 
 
Vedtak: 
 
 
 

 
7. Valg. 
 Se egen liste. Denne blir presentert på ombudsmøtet. 
 
 
 Styret ber ombudsmøtet om fullmakt til å anta leder som kasserer. 
  
 

Styrets forslag til vedtak: 
 
 Ombudsmøtet gir styret fullmakt til å anta leder som kasserer. 
 
 
 
 
 
 
 
 sign        Sign 
 
 
 
     sign 


